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Mestna občina Koper                                           
Krajevna skupnost Škofije 
Svet KS Škofije                                                                                   
 

Z A P I S N I K 
 

6. redna seja Sveta Krajevne skupnosti Škofije, ki je bila 9.10.2019, 
ob 19. uri v sejni sobi Krajevne skupnosti Škofije 

 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 

 Prisotni člani sveta: Alan Radin, Borut Slapnik, Milan Markočič, Rino Hrvatin, Erika Markežič Kapelj, 
Neja Bonbek Natek, Matjaž Čok, Valentina Petaroš – Jeromela, Damian Eler,  

 Odsotni člani: Neva Tul, Nataša Rešek,   

 Ostali prisotni: Zdenko Vujković, Maks Turščak, Adem Skulič 

 Tajnica: Majda Bonaca 
 
Na začetku seje je ugotovljeno, da je prisotnih 9 članov sveta KS Škofije in da je svet sklepčen.   
 
Predsednik sveta KS Škofije Matjaž Čok je sklical 6. redno sejo in predlagal naslednji red:   
1. Potrditev zapisnika 5. redne seje in pregled sklepov 
2. Poročilo predsednika 
3. Poročila odborov 
4. *Pobude in predlogi krajanov 
5. Razno 
 
Glasovanje:  
ZA: 9 
PROTI:  / 
Sklep št. 59 je sprejet.  
Dnevni red je potrjen. 
 
AD1) Potrditev zapisnika 5. redne seje in pregled sklepov 
 

zap. 
Št. 

Glasovanje  

Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  

2. Borut Slapnik x  

3. Milan Markočič x  

4. Rino Hrvatin x  

5. Erika Markežič Kapelj x  

6. Nataša Rešek - - 

7. Neja Bonbek Natek x  

8. Matjaž Čok x  

9. Neva Tul - - 

10. Damian Eler x  

11. Valentina Petaroš -
Jeromela 

x  

 Prisotnih članov - 9 9  

Sklep št. 60  je sprejet: 
Zapisnik 5. redne seje je potrjen.  
 
AD2) Poročilo predsednika 
(poročilo v celoti je priloga tega zapisnika) 
Predsednik je podal poročilo o delu z naslednjimi točkami: 
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2.1. Izgradnja optike 
Dela potekajo po planu.  
 
2.2. Problematika dela tajnic 
Predlog sklepa: 
Zaradi velikega obsega dela, ki ga ima tajništvo v KS Škofije, svet KS pričakuje,  da se tajnica čimprej 
zaposli v naši KS s polnim delovnim časom. 
Obrazložitev: 
Zaradi preobremenjenosti določene zadeve zamujajo pri izvedbi. Prav tako ni zagotovljeno dosledno in 
učinkovito izvajanje sklepov sveta. Kljub prizadevnosti in angažiranju tajnice prihaja do zamud pri pošiljanju 
dokumentov, saj zaradi trenutne organizacije dela in same narave dela, vseh sklepov in tudi tekočih nalog, 
ni mogoče izpeljati dovolj učinkovito in pravočasno.  
 

zap. 
Št. 

Glasovanje  

Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  

2. Borut Slapnik x  

3. Milan Markočič x  

4. Rino Hrvatin x  

5. Erika Markežič Kapelj x  

6. Nataša Rešek - - 

7. Neja Bonbek Natek x  

8. Matjaž Čok x  

9. Neva Tul - - 

10. Damian Eler x  

11. Valentina Petaroš -
Jeromela 

x  

 Prisotnih članov - 9 9  

Sklep št. 61  je sprejet. 
 
2.3. Potek izgradnje II. Tira Divača – Koper 
Pripravljalna dela aktivno potekajo.  
 
2.4. Redna vzdrževalna dela 
- delavec preko javnih del; Zdenko Vujković se je prisotnim predstavil in opisal potek dela, ki ga opravlja v 
okviru svojih del in nalog 
- delavec Marjetice; smetar, ki dnevno prihaja na Škofije in pometa ter čisti javne površine – potrebno 
natančneje določiti obseg del in pristojnosti,  
- ostala dela; ureditev bivšega rokometnega igrišča, prebarvanje markacijske črte (Morganova linija) 
 
2.5. Investicije 
- Izvedba hitrostnih ovir na Sp. Škofijah-Čuk ter Plavjah  (investitor MOK) 
 
Predlog sklepa 
Na MOK, UGJSP se naslovi zahtevo po preveritvi ustreznost postavljenih grbin (ležečih policajev) na Čuku 
in na Plavjah ter na podlagi ugotovitev se zahteva ureditev le teh v skladu s standardi.  

zap. 
Št. 

Glasovanje  

Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  

2. Borut Slapnik x  

3. Milan Markočič x  

4. Rino Hrvatin x  

5. Erika Markežič Kapelj x  

6. Nataša Rešek - - 

7. Neja Bonbek Natek x  

8. Matjaž Čok x  

9. Neva Tul - - 

10. Damian Eler x  

11. Valentina Petaroš -
Jeromela 

x  

 Prisotnih članov - 9 9  

Sklep št. 62  je sprejet. 
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- v kratkem se bo pričela izgradnja klančine in dostopa v klet ZD (sklep sveta z dne 4.9.2019) 
- v dogovoru z MOK se bodo na dve lokaciji  postavili avtobusni postajališči, pripravljalna dela bo zagotovila 
KS   
- ureditev dela ceste, priključka iz glavne ceste – investitor MOK (pri bivšem vulkanizerju) 
 
2.6. Postavitev antene za potrebe Telemaha  
S strani Telemaha smo pridobili preliminarno študijo elektro magnetih sevanj. Menim, da je postavitev 
komunikacijskega objekta  tej fazi še preuranjena. Zaznali smo močan odpor krajanov. KS bo vedno zagovarjal 
interes in voljo krajanov. Postavlja pa se vprašanje ali se lahko na zasebnih objektih in zemljiščih postavi 
tovrstna naprava, ne da bi lokalna skupnost lahko na to vplivala. G. Maks Turščak je pripravil povzetek njihove 
študije.  
 
2.7. Proračun MOK 
Osnovno stališče sveta je, da se skuša v vsaki vasi  KS Škofije realizirati najmanj eno  večjo investicijo iz 
tabele Investicije. Zaradi lažjega pregleda se investicije razdeli na strateške, večje in manjše.  
 
Strateške skupaj z državo: 
- Priključek Plavje- Škofije 
- Cesta Urbanci - Tinjan 
 
Strateške (MOK): 
- Ambulanta 
- Kanalizacija (dokončanje kanalizacije Sp. in Zg. Škofije) 
- Osnovna šola 
 
Večje (MOK):  
SP. ŠKOFIJE 

Zahodna obvoznica-Čuk 
(krožišče s starim jedrom vasi) 

Izgradnja krožišča (kot v Pobegih) 

Cesta proti zaselku Stari Grad 
Rekonstrukcija in asfaltiranje ceste (cca 
920m ) 

ZG. ŠKOFIJE 

2. Škofije Mandrija - Podoporni 
zid 

Obnova podpornega zidu pod in nad cesto 
proti Mandriji - Cesta v lasti MOK 

Cerkev - Parkirišče Ureditev parkirišča 

ELERJI 

Umiritev prometa Elerji - Fajti   

Pri Sončku Elerji-otroško igralo 
KS 

Popravilo pločnika, postavitev varnostne 
ograje 

PLAVJE 

Cesta Plavje - Urbanci - zaselek 
Puberli 

Vgradnja meteornih cevi in zasutje jarka  

Parkirišče Urbanci 
Ureditev parcele in posek bolnih dreves - 
parcela 960/3 
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TINJAN 

Ureditev hidrotlačnih razmer 
Slatine Kolombar 

Ureditev hidro-tlačnih razmer 

Ureditev ceste Tinjan - 
Podgorci 

Ureditev: Angelo Rojc in Skok Zvezdana 
700m 

 
Manjše (MOK):  
- Ureditev Ekoloških otokov (Sklep __ in Dopis KS MOK 042/19 27.05.2019) 

- Postavitev prometnih znakov in ostale signalizacije  - Tabela znaki. 
 
Predlog sklepa: 
Svet KS soglaša s predvidenim planom investicij in predlaga MOK, da jih uvrsti v proračun za leto 2020.  
 

zap. 
Št. 

Glasovanje  

Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  

2. Borut Slapnik x  

3. Milan Markočič x  

4. Rino Hrvatin x  

5. Erika Markežič Kapelj x  

6. Nataša Rešek - - 

7. Neja Bonbek Natek x  

8. Matjaž Čok x  

9. Neva Tul - - 

10. Damian Eler x  

11. Valentina Petaroš -
Jeromela 

x  

 Prisotnih članov - 9 9  

Sklep št. 63 je sprejet.  
 
2.7. Betonska ploščad nad osnovno šolo 

 
Predlog sklepa:  
Na MOK se pošlje pobuda, da se Osnovni šoli dodeli v upravljanje nepremičnino na parceli 763/2.  
Obrazložitev:  
Pred leti se je nad šolskim igriščem odločilo postaviti balinišče. Ker do končne realizacije predvsem zaradi 
nasprotovanja krajanov ni nikoli prišlo, območje sedaj sameva. Edina logična rešitev je, da se betonska 
platforma preda v upravljanje OŠ, ki že ima programe, ki jih bo namenila tej nepremičnine.  
 

zap. 
Št. 

Glasovanje  

Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  

2. Borut Slapnik x  

3. Milan Markočič x  

4. Rino Hrvatin x  

5. Erika Markežič Kapelj x  

6. Nataša Rešek - - 

7. Neja Bonbek Natek x  

8. Matjaž Čok x  

9. Neva Tul - - 

10. Damian Eler x  

11. Valentina Petaroš -
Jeromela 

x  

 Prisotnih članov - 9 9  

Sklep št. 64 je sprejet.  
 
*Valentina Petaroš Jeromela je ob 20.50 zapustila sejo.  
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AD3) Poročila odborov 
 
3.1. Poročilo odbora za finance  
(poročilo v celoti je priloga tega zapisnika) 
Erika Markežič Kapelj je izpostavila naslednje točke poročila:  

 
3.1.1. Pregled poslovanja športne dvorane Burja 

3.1.2. Seznanitev z potekom akcije MOK Predlagam -  Poročam 

Na spletno stran, https://predlagam-odlocam.koper.si/sl/pp/3/predlogi je prispelo skupno 365 predlogov, 
od tega za Območje 3 (Hrvatini, Dekani in Škofije) 53. 
Do 29.9.2019 se je zbiralo predloge. Trenutno poteka analiza predlogov, kjer so v komisiji takoj izločili 20-
30% vseh predlogov, ker niso v skladu z navodili o participativnem proračunu. Komisija bo vse predloge 
projektov tudi ovrednotila. Projekti, katerih izvedba ne dosega 5.000 € ali presega 20.000 € z DDV-jem, ne 
bodo uvrščeni na glasovanje. Glasovanje pa bo potekalo med 21. in 27. oktobrom. 
 
3.1.3. Sprejem proračuna za 2020 

Člani sveta so bili seznanjeni s pripravljenim predlogom finančnega načrta za leto 2020.  
Predlog sklepa: 
Potrdi se predlagan finančni načrt za leto 2020.  
 

zap. 
Št. 

Glasovanje  

Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  

2. Borut Slapnik x  

3. Milan Markočič x  

4. Rino Hrvatin x  

5. Erika Markežič Kapelj x  

6. Nataša Rešek - - 

7. Neja Bonbek Natek x  

8. Matjaž Čok x  

9. Neva Tul - - 

10. Damian Eler x  

11. Valentina Petaroš -
Jeromela 

- - 

 Prisotnih članov - 8 8  

Sklep št. 66 je sprejet.  
 
3.2. Poročilo odbora za družbene dejavnosti 
(poročilo v celoti je priloga tega zapisnika) 
 
Alan Radin je izpostavil naslednje točke poročila:  

- izdaja glasila Na burji v decembru mesecu (uredniški odbor)  
- izvedba krajevnega praznika (izvajalci, nagrade, pomoč pri organizaciji)  
- šagra Škofije 2020 (možnost dodatne finančne pomoči s strani KS pri organizaciji) 
- stvarna kulturna dediščina 
- problematika akustike dvorane Hermana Pečariča  
- predlog glede predvajanje filma (pobuda s strani krajana) 
- fotografiranje snemanje nekaterih  dogodkov  v krajevni skupnosti  
 
 
 
 
 
 
 

https://predlagam-odlocam.koper.si/sl/pp/3/predlogi
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- cenik kratkoročnega najema prostorov KS Škofije 
 
Predlog sklepa: 

  CENA 

Prostor Komercialni najem Nekomercialni najem 

MALA SEJNA SOBA 75,00 EUR 45,00 EUR 

VELIKA SEJNA SOBA 90,00 EUR 54,00 EUR 

AVLA-PREDPROSTOR ZD 90,00 EUR 54,00 EUR 

DVORANA HERMANA PEČARIČA 150,00 EUR 90,00 EUR 

 
zap. 
Št. 

Glasovanje  

Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  

2. Borut Slapnik x  

3. Milan Markočič x  

4. Rino Hrvatin x  

5. Erika Markežič Kapelj x  

6. Nataša Rešek - - 

7. Neja Bonbek Natek x  

8. Matjaž Čok x  

9. Neva Tul - - 

10. Damian Eler x  

11. Valentina Petaroš -
Jeromela 

- - 

 Prisotnih članov - 8 8  

Sklep št. 67 je sprejet. 
 
 
3.3. Poročilo odbora za investicije in prostor  

(poročilo v celoti je priloga tega zapisnika) 
Borut Slapnik je izpostavil naslednje točke-zadeve, ki so v reševanju ali čakajo na ureditev: 

- parkirišče pri stari pekarni; je v resevanju glede odkupa zemljišč   
- zaris parkirnih mest; še vedno ni izvedeno 
- postavitev luči Stari grad  
- razgrnitev Gozdnogospodarskega načrta enote Istra  
- urejanje prostora nad vkopom  
- izgradnja krožišča Čuk  
- umiritev prometa na Elerjih 
- nova osnovna šola Škofije  
- projekt Ambulanta  
 
Seja je bila zaključena ob 22.00 uri. 
 
Vse priloge zapisnika so po predhodni najavi na vpogled v tajništvu KS. 
6. redna seja je bila zvočno  posneta, posnetek se hrani v tajništvu KS. 
 
 
Zapisala:                                                                                       Predsednik sveta KS Škofije 
Majda Bonaca                                                                             Matjaž Čok                           


